

No. 5017. CONSULAR CONVENTION BETWEEN THE CZECHOSLOVAK REPUBLIC AND THE HUNGARIAN PEOPLE'S REPUBLIC. SIGNED AT PRAGUE ON 27 MARCH 1959¹

N° 5017. CONVENTION CONSULAIRE ENTRE LA RÉPUBLIQUE TCHÉCOSLOVAQUE ET LA RÉPUBLIQUE POPULAIRE HONGROISE. SIGNÉE À PRAGUE LE 27 MARS 1959¹

TERMINATION

The above-mentioned Convention ceased to have effect on 20 February 1974, the date of entry into force of the Consular Convention between the Hungarian People's Republic and the Czechoslovak Socialist Republic signed at Budapest on 17 May 1973,² in accordance with article 44 (3) of the latter Convention.

Certified statement was registered by Hungary on 10 November 1975.

ABROGATION

La Convention susmentionnée a cessé d'avoir effet le 20 février 1974, date de l'entrée en vigueur de la Convention consulaire entre la République populaire hongroise et la République socialiste tchécoslovaque signée à Budapest le 17 mai 1973², conformément à l'article 44, paragraphe 3, de cette dernière Convention.

La déclaration certifiée a été enregistrée par la Hongrie le 10 novembre 1975.

No. 5158. CONVENTION RELATING TO THE STATUS OF STATELESS PERSONS. DONE AT NEW YORK ON 28 SEPTEMBER 1954³

N° 5158. CONVENTION RELATIVE AU STATUT DES APATRIDES. FAITE À NEW YORK LE 28 SEPTEMBRE 1954³

ACCESSION

Instrument deposited on:

4 November 1975

GREECE

(With effect from 2 February 1976.)

Registered ex officio on 4 November 1975.

ADHÉSION

Instrument déposé le :

4 novembre 1975

GRÈCE

(Avec effet au 2 février 1976.)

Enregistré d'office le 4 novembre 1975.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 351, p. 57.

² See p. 117 of this volume.

³ United Nations, *Treaty Series*, vol. 360, p. 117; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 4, 5, and 7 to 11, as well as annex A in volumes 751, 815, 825, 826, 829, 903 and 952.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 351, p. 57.

² Voir p. 117 du présent volume.

³ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 360, p. 117; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs nos 4, 5, et 7 à 11, ainsi que l'annexe A des volumes 751, 815, 825, 826, 829, 903 et 952.